
SECRETS DE LA COLLA

LA JUNTA
EI16 de desembre passat es va celebrar l'assemblea
extraordinària dels XICS, com cada any per aquestes
dates, a la sala d'actes de l'Escola Pia al carrer Gua

yaquil. A I'assemblea, a la qual van assistir-hi uns

seixanta XICS, es va parlar de l'estat de comptes de
la colla i es va revisar la tasca desenvolupada per la

junta i la tècnica durant tota la temporada que
s'acabava de tancar. Alguns dels temes més debatuts
durant l'assemblea van ser: l'edició i repartició del
PATI, la revista de la colla, a la importància que cal
donar a totes les persones de la colla, des de la pròpia
junta, per què es sentin motivades i participin més a

la colla, si és que encara no hi participen.
L'assemblea va finalitzar amb el torn de precs i pre

guntes i no va fer falta cap votació ja que ningú no es

va oposar a les úniques candidatures de junta i técni

ca que es presentaven.
Recordem a tota la colla que, després de la junta

extraordinària, la composició de l'equip de junta per

I'any que ve és el següent:
President:
Vice-President:
Secretaria:
Tresoreria:

Resp.Actuacions:

Carlos López-Urizarna
Josep Mg Martorell
Marina Batlle
Manel Herrerias
Alicia Farin

PARLEM DE PELES
Si el pressupost que hi havia per l'any 94 era d'uns

3.000.000 de pessetes, el moviment que ha tingut la
colla segons el balanç econòmic de final de d'any ha
estat de 4.800.000 de pessetes. Així, doncs, un altre

cop hem bellugat una quantitat de diners superior als
previstos, i això és bai! ja que ens indica que la colla va

endavant i creix tant en nombre de gent com en activitats.

Aquest any la colla ha hagut de preparar activitats com
la III Trobada de Colles del Vallès, la qual estava
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pressupostada en 800.000 pessetes, i en el Concurs de

Tarragona i la III Diada de la colla, on es van moure

300.000 pessetes a cada una. Només l'assegurança
d'aquest any va pujar a 434.000 pessetes; també s'han

comprat camises i s'ha fet la passada de Reis, cosa que
produeix despeses per la colla.

Enguany a ingressos, la venda de pins, samarretes i

loteria ha anat força bé. Hem de tenir en compte el

reintegrament de la loteria de Nadal del 93 d'on hem

recuperat 350.000 pessetes. Els ingressos de les
actuacions també han ajudat, però hem de tenir en

compte que les despeses d'autocars i grallers pugen a

unes 700.000 pessetes.
Aquest any ens hem reforçat amb les subvencions, ja

que de l'Ajuntament de Granollers hem rebut 275.000

pessetes, de la Generalitat 350.000 pessetes, que for
men part de l'assegurança, del Consell Comarcal del
Vallès Oriental 100.000 pessetes i 150.000 pessetes
del Consell Comarcal del Vallès Occidental, que van ser

destinades a la III Trobada de Colles del Vallès. També
Hem obtingut 100.000 pessetes del departament de
Benestar Social de la Generalitat, cosa que ens ajuda a

finalitzar la temporada tranquil. lament. Aquest any 94
s'ha de dir, però, que no s'ha potenciat el tema de les

quotes de soci protectors que suposarien un reforç per a
la colla i que esperem que aquest any 95 es potencïin.

Per acabar, aquest any 95 s'ha pressupostat amb
5.080.000 de pessetes; esperem també superar-lo com

l'any 94.
I tot i que hem acabat l'any 94 amb superàvit, això no

serà suficient si comencem a pensar en un local propi,
per això aquest any la junta s'ha proposat tirar endavant
la recerca d'espònsors i de socis protectors nous que

puguin donar continuïtat als ingressos de la colla.

Esperem que amb aquestes quantitats de diners no

comencin a aparèixer casos de corrupció, ja que sembla

que això s'ha posat de moda!! Potser d'aquí deu anys
estarem parlant del cas XICS per desviació de fons
reservats de la colla cap als comptes que té el Cap de
Colla a Suïssa.

QUÈ HI DIU LA TÈCNICA?
El que la tècnica diu és que hi ha hagut canvis en els
seus equips, encara que la base és la mateixa de
I'any passat (que tants bons resultats va donar). A

aquest equip de treball s'hi afegeixen algunes cares

noves:

A I'equip de pinyes hi haurà dues care� noves: en

JORDI PALAU i en MARC SABATE. Amb la

incorporació d'aquestes dues persones i en JORDI
OLIVERES i l'ABEL SIMONA, que ja hi eren l'any
passat, el que es pretén és que a l'hora de muntar les

pinyes no hi hagi ningú que es quedi fora i que tothom

quedi col.locct en el seu lloc. En definitiva, tenir les

pinyes més controlades i poder-les executar amb una

major rapidesa en els assatjos i durant les actuacions.
Pel que fa a l'equip de canalla també hi ha hagut

canvis. L'EVA PALOMERO i l'ELIES entren a for
mar part de I'equip de canalla juntament amb en

RAMON ROVIRA i la MIREIA SERRA, que n'eren
els responsables la temporada passada. El que es

pretén és que es pugui assajar un major nombre de
canalla i que aquesta canalla estigui millor assajada.
En I'equip de tronc, no hi ha cap canvi, continuen

en JAUME PRAT i en MARC FREIXA, i de cap de
colla també continua en JORDI CONTRERAS una

temporada més.
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